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Närvarande: Lars-Magnus Olovson, Jerry Nerstrand, Marita Svantesson, Dorotea Westbring, 
Ingemar Nordmark, Pelle Magnusson, Ingrid Fuxwall Anna Clara Olofsson och Rolf 
Hermansson Korsviken. 
Frånvarande: Lena Henriksson och Bo Wingqvist. 
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Mötet öppnas. 
Mötet öppnades av ordf. Lars-Magnus Olovson. 

Val av sekreterare och justerare. 
Till sekreterare utsågs Pelle Magnusson och till justerare valdes Anna-Clara 
Olofsson. 

Dagordningen godkändes. 

Föregående mötesprotokoll. 
Protokollet genomgicks och godkändes. 

Organisation av större evenemang. 
Styrelsen enades om att överföra denna fråga till programkommitten för att 
skapa en "Event kommitte" som skall organisera och genomföra större 
evenemang tex. Hembygdsdagen m.m. 

Kommitteer, Byalag. 
Frågan om kyrkkaffe på onsdagar under sommaren, hänfördes till 
programkommitten. 
Nyttjandeavtal till Arödskvam är påskrivet av samtliga markägare. 
Uddevalla kommun väntar på byggnadslov innan de kan agera med att 
flytta sädesmagasinet vid Lyckoma kvarn. 
Byggnadskommitten meddelade att taket på Resteröds gamla skola läcker. 
Taket är av eternit varför en saneringsfirma måste anlitas vid ev. reparation. 
Byggnadskommitten undersöker vilka kostnader detta innebär för föreningen. 

Kassaredovisning. Enligt bilaga: 1-2-3. 
Aktier: 298.899:-
Bank: 200.829:
Fondkonto: 36.864:
Kostnader ack.: 26.685:
Förväntade utgifter: 5.000:
lntäckter: 100.120:
Medlemmar: - 400 st 
Budget 2015. 

Ordförande, kassör och sekreterare skall efter årsmötet färdigställa ett 
budgetförslag som läggs fram för styrelsen. 



Ljungskileortens Hembygdsferening 
Protokoll Styrelsemöte 31/3 2015 

8 Renovering av Bella Vista. 
Frågan bordlades i väntan på att finansieringen är löst. 
Byggnadskommitten återkommer med förslag. 
Handikappramp och handikapptoalett på Bella Vista. Bidrag söks. 

9 Redovisning av uppdrag: 
Byggnadskommitten 
Rune Löfving fortsätter att leta bidrag i fonder och stiftelser, 
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för reparation av smedjan, Bella Vista, Lyckorna kvarn, Resteröds gamla skola. 
m.m. 

10 Hemsidekommitten. 
Anna-Clara Olofsson har öppnat en hemsida under Sveriges Hembygdsförbund 
som använder "Word-Press". Tjänsten är gratis. Genom detta kan vi annonsera 
våra evenemang- På sikt kan nuvarande hemsidas information överföras. 
Kommitten har utökats med Ingemar Nordmark. 

11 Övrigt. 
Marita Svantesson önskar köpa en gammal tvättmaskin från föreningen. 
Den har tidigare stått i övervåningen på Bella Vista. 
Styrelsen beslutade att kostnaden för tvättmaskinen är att hon står för 
Bortforslingen. 

12 Mötet avslutas. 
Styrelsen tackar för det goda till kaffet. 

Nästa styrelsemöte är onsdag 29 april 2015 i Bella Vista klockan 18.30 

Fikaansvarig Dorotea Westbring . 
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Lars-Magnus Olovson 
Ordf. 
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Anna-Clara Olofsson 

Justerare 


